
Bestyrelsesmøde torsdag den 27. april 2023 
kl. 19.30-22.00 

Referat 
 

1. Status 

1. Klubbens økonomi og medlemstal – kort orientering (Jens) 

i. Der er kommet flere udmeldinger end forventet, og vi mangler stadig en del 

kontingentbetalinger. Desuden er der ikke kommet så mange nye medlem-

mer. Pt er der 54 medlemmer. Økonomien hænger kun lige sammen. 

2. Ændring i bestyrelsen 

1. Orientering – fremadrettet arbejde og konstituering 

i. Bettina træder ud af bestyrelsen, da hun og Jan Flytter til København. Vores 

suppleant har ikke ønsket at træde ind i bestyrelsen, så vi fortsætter med 4 

mand og holder muligheden åben for at supplere bestyrelsen i løbet af året. 

3. Opsamling på arbejdsdagen. 

1. Hvad nåede vi? 

i. Vi fik ordnet klubkajakker, system i nøgler og containere, ordnet lukke i 

containere, plan over kajakker, boards og nummerering hængt op, maling af 

skurvogn og sorte bukke, oprydning og rengøring i klubhuset. 

2. Hvad mangler? 

i. Vi mangler maling af klubhus, fliser på trailerplads og samling af klublokaler 

3. Samling af klublokaler. 

i. Det sættes i bero med den nuværende økonomi. 

4. Status på roeruddannelsen 2023 og PR 

1. Hvordan ser det ud lige nu? 

i. Der er to tilmeldt til roeruddannelsen. Vi kan stadig optage nye på 

uddannelsen indtil weekendkurset. Derefter er der lukket for nye begyndere. 

2. Markedsføringsplan m.m. 

i. Der sker en del på markedsføringsfronten, og vi får en del respons på de 

sociale medier. Det bliver spændende at se, om det kaster flere medlemmer 

af sig.  



ii. Vi kører SUP-uddannelsen 4 aftener i juni med start den 19. juni. Datoerne 

kan ses på Memberlink-kalenderen. 

5. Koncept for ro-aftener fremadrettet 

1. Præsentation af ny model (Bilag) 

i. Godkendt. Udsendes til medlemmerne. 

6. Hjemmesiden opdateret 

1. Opdatering i forhold til blandt andet Memberlink og kalender m.m. Hurtig 

gennemgang og drøftelse. 

i. God begyndelse. Nogle sider mangler stadig at blive ført ajour. 

2. Status på Rokort/Memberlink 

i. De fleste medlemmer har nu været logget på Memberlink og har oprettet 

kodeord. 

7. Turudvalgsarbejde 

1. Vi har ikke noget turudvalg. Drøftelse af hvilke ture vi vil satse på i 2023 

i. Bestyrelsen vil ikke lege turudvalg. Vi satser på, at medlemmerne slår de ture 

op på Memberlink, som de kunne tænke sig at komme på og få selskab på. 

8. Ny uddannelsesstruktur for DGI havkajak – Udskydes til næste møde. 

1. Præsentation af ny struktur (Bilag) 

2. Hvad betyder det for os? 

9. Arbejde med nyt klubhus. Udskydes til næste møde. 

1. Status og plan fremadrettet. 

10. Eventuelt 


